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Priloga: plan kadri 

Pregled plana oziroma razvrstitve delovnih mest kadra Knjižnice A. T. Linharta Radovljica 

 

 Obstoječe stanje 2022 Notranja organizacija in sistemizacija 2023 Plan 2024 

Skupne 
službe 

Delovno mesto Stopnja 
izobrazbe 

Število 
delovnih 
mest 

Delovno 
mesto 

Stopnja 
izobrazbe 

Število 
delovnih 
mest 

Delovno 
mesto 

Stopnja 
izobrazbe 

Število 
delovnih 
mest 

Direktor VII 1 Direktor VII 1 Direktor VII 1 

Poslovni 
sekretar 

VI 0 Poslovni 
sekretar 

VI 1 Poslovni 
sekretar 

VI 1 

Računovodja VII 1 Računovodja VII 1 Računovodja VII 1 

Bibliotekar – 
računalničar 

VII 1 Bibliotekar – 
računalničar 

VII 1 Bibliotekar – 
računalničar 

VII 1 

Obdelava 
gradiva 

VII 1 Obdelava 
gradiva 

VII 1 Obdelava 
gradiva 

VII 1 

Nabava  VII 0,5 Nabava  VII 0,5 Nabava  VII 0,5 

Potujoča knj. VII 0,5 Potujoča knj. VII 0,5 Potujoča knj. VII 0,5 

Nabava in 
obdelava 
serijskih publ. 

VII 0,25 Nabava in 
obdelava 
serijskih 
publ. 

VII 0,25 Nabava in 
obdelava 
serijskih 
publ. 

VII 0,25 

Program in 
prireditve 

VII 0,10 Program in 
prireditve 

VII 0,25 Program in 
prireditve 

VII 0,25 

SKUPAJ 5,35 SKUPAJ 6,50 SKUPAJ 6,50 

          

 

  



Priloga: plan kadri 

 Obstoječe stanje 2022 Notranja organizacija in sistemizacija 2023 Plan 2024 

 
 
 
 
Radovljica 

Delovno mesto Stopnja 
izobrazbe 

Število 
delovnih 
mest 

Delovno 
mesto 

Stopnja 
izobrazbe 

Število 
delovnih 
mest 

Delovno 
mesto 

Stopnja 
izobrazbe 

Število 
delovnih 
mest 

Bibliotekar VII 6,65 Bibliotekar VII in VII/2 8,50 Bibliotekar VII in VII/2 8,50 

Višji knjižničar VI 1 Višji 
knjižničar oz. 
bibliotekar 
pomočnik 

VI oz VII/1 2 Višji 
knjižničar oz. 
bibliotekar 
pomočnik 

VI oz VII/1 2 

Knjižničar  V 4 Knjižničar V 1 Knjižničar V 1 

SKUPAJ 11,65 SKUPAJ 11,50 SKUPAJ 11,50 
          

 
 
 
 
Bled 

Delovno mesto Stopnja 
izobrazbe 

Število 
delovnih 
mest 

Delovno 
mesto 

Stopnja 
izobrazbe 

Število 
delovnih 
mest 

Delovno 
mesto 

Stopnja 
izobrazbe 

Število 
delovnih 
mest 

Bibliotekar VII 1,50 Bibliotekar VII in VII/2 3,50 Bibliotekar VII in VII/2 3,50 

Višji knjižničar VI 1 Višji 
knjižničar oz. 
bibliotekar 
pomočnik 

VI oz VII/1 1 Višji 
knjižničar oz. 
bibliotekar 
pomočnik 

VI oz VII/1 1 

Knjižničar  V 2 Knjižničar V 1 Knjižničar V 1 

SKUPAJ 5,50  SKUPAJ 5,50 SKUPAJ 5,50 
          

 
 
 
Bohinjska 
Bistrica 

Delovno mesto Stopnja 
izobrazbe 

Število 
delovnih 
mest 

Delovno 
mesto 

Stopnja 
izobrazbe 

Število 
delovnih 
mest 

Delovno 
mesto 

Stopnja 
izobrazbe 

Število 
delovnih 
mest 

Bibliotekar VII 1 Bibliotekar VII in VII/2 2 Bibliotekar VII in VII/2 2 

Višji knjižničar VI 0 Višji 
knjižničar oz. 
bibliotekar 
pomočnik 

VI oz VII/1 1 Višji 
knjižničar oz. 
bibliotekar 
pomočnik 

VI oz VII/1 1 

Knjižničar  V 2 Knjižničar V 0 Knjižničar V 0 

Čistilka III 0,50 Čistilka III 0,50 Čistilka III 0,50 

SKUPAJ 3,50 SKUPAJ 3,5 SKUPAJ  3,50 
          

Gorje Bibliotekar VII 0,5 Bibliotekar VII 0,5 Bibliotekar VII  

 



 



 

 

 



 

 

 

 

 
 

 
 

 
 

 
 



 

 

 
 

 
 

 
 
 
 

 



 

 



 

 



 

 



 

 

 

 
 
 
 



 

 

 

 
 

 

 
 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 



 

 



 

 



 

 



 

ZAPISNIK 12. SEJE KNJIŽNIČNEGA SVETA  

KNJIŽNICE A. T. LINHARTA RADOVLJICA  

četrtek, 22. marca 2023, ob 18. uri 

 

Prisotni člani knjižničnega sveta: Matjaž Geršič, Špela Jakopič, Nina Arh, Urška Repinc, 

Silva Kos, Damjan Mulej, Sergej Učakar 

 

Ostali prisotni: Marko Zupanc, Urša Štros 

 

Odsotni: Ivana Varl, Janez Fajfar, Katarina Jakopič Branc 

 

Pred začetkom seje je predsednica sveta Silva Kos vsem prisotnim predstavila novega člana 

Knjižničnega sveta Janeza Fajfarja iz blejske občine in novo računovodkinjo knjižnice Uršo 

Štros. Janez Fajfar se je predhodno zaradi bolezni opravičil za izostanek na seji. 

 

1. Ugotavljanje prisotnosti in potrditev dnevnega reda. 

Prisotnih je bilo 7 od 10 članov. Sklepčnost je bila 66 %. Predsednica je predlagala naslednji 

dnevni red, ki smo ga vsi člani sveta prejeli po e-pošti 15. marca 2023: 

 

1. Ugotavljanje prisotnosti in potrditev dnevnega reda. 

2. Pregled zapisnika prejšnje seje. 

3. Predlog spremembe Pravilnika o splošnih pogojih poslovanja Knjižnice Antona Tomaža 

Linharta Radovljica (priloga 1). 

4. Poročilo o poslovanju Knjižnice A. T. Linharta Radovljica za obdobje od 1. 1. do 31. 12. 

2022 (priloga 2). 

5. Zaključni račun za leto 2022 (priloga 3). 

6. Plan za leto 2023 (priloga 4). 

7. Redna delovna uspešnost direktorja za leta 2022 (priloga 5). 

8. Sprememba Pravilnika o notranji organizaciji in sistematizaciji Knjižnice A. T. Linharta 

Radovljica (priloga 5). 

9. Razno. 

 

SKLEP 1: Svet je sklepčen. 

SKLEP 2: Vsi prisotni člani se soglasno strinjajo s predlaganim dnevnim redom. 
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2. Pregled zapisnika prejšnje seje. 

Na zapisnik 11. seje ni bilo pripomb. 

 

SKLEP: Zapisnik 11. seje Knjižničnega sveta je soglasno sprejet. 

 

3. Sprememba Poslovnika o delu Knjižničnega sveta javnega zavoda Knjižnice A. T. Linharta 

Radovljica (priloga 1). 

Predlog sprememb poslovnika smo dobili z vabilom po e-pošti.  

Predlagana je bila sprememba 51. člena, in sicer zaradi predhodne spremembe 50. člena, ki se 

navezuje na naslednjega. Spremembe so bile soglasno potrjene. 

 

SKLEP: 51. člen Pravilnika o splošnih pogojih poslovanja Knjižnice A. T. Linharta 

Radovljica za leto 2023 se glasi: »Knjižnica lahko prodaja tudi odpisano gradivo, ki ji je 

ostalo po izpolnitvi vseh zakonskih zahtev, ki opredeljujejo izločanje gradiva.« 

 

Predlagane so bile tudi spremembe pod rubriko Dodatna dejavnost knjižnice. Sprejete so bile 

soglasno. Matjaž Geršič je imel pomisleke o smiselnosti tako natančnih definicij le-teh. 

Direktor Marko Zupanc se je z njim strinjal in pripomnil, da je dokument živa stvar.  

 

SKLEP: Rubrika Dodatna dejavnost knjižnice v Pravilniku o splošnih pogojih 

poslovanja Knjižnice A. T. Linharta Radovljica za leto 2023 se glasi: » Od oktobra do 

maja pripravljamo v matični knjižnici vsaj dve redni prireditvi na teden: torkove večere za 

odrasle (ob torkih ob 19.00); prireditve za otroke (ob četrtkih ob 17.00). 

 

V Knjižnici Blaža Kumerdeja na Bledu vsak petek v mesecu pripravljamo prireditve za 

otroke ob 17.00 in najmanj vsak tretji četrtek v mesecu prireditev za odrasle ob 19.00.  

 

V Knjižnici Bohinjska Bistrica vsako sredo v mesecu ob 17.00 pripravljamo prireditev za 

otroke in najmanj en četrtek v mesecu prireditev za odrasle ob 19.00. 

 

V Knjižnici Gorje vsak tretji ponedeljek v mesecu pripravljamo prireditev za otroke ob 17.00 

v Gorjanskem domu. 
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V Knjižnici Kropa vsako tretjo sredo v mesecu pripravljamo prireditev za otroke ob 17.00 v 

Kulturnem domu Kropa. 

 

Vse prireditve, bibliopedagoške ure in druge aktivnosti, ki jih organizira knjižnica v 

prostorih knjižnice ali izven prostorov knjižnice, so fotografirane in/ali snemane.« 

 

Pri ceniku storitev za leto 2023 je bilo pod točko 7 predlagano, da se doda odškodnina 5 € za 

izgubljeno ali poškodovano revijo. 

Pod točko 16 se spremeni cena odpisanega gradiva v 2 € in cena odpisanega gradiva večjih 

vrednosti v 3 €-5 €. S predlaganim smo se soglasno strinjali. 

 

SKLEP: Točki cenika za leto 2023 Pravilniku o splošnih pogojih poslovanja Knjižnice 

A. T. Linharta Radovljica za leto 2023 sta naslednji: 

»7. Najmanjša možna odškodnina za vsako poškodovano ali izgubljeno enoto znaša 30,00 

€. Po oceni je ta vrednost lahko tudi večja, razen za poškodovano ali izgubljeno revijo, 

kjer najmanjša možna odškodnina znaša 5,00 €. Stroški ponovne katalogizacije in 

klasifikacije znašajo 6,00 €. 

16. Drugo 

- odpisano gradivo … 2,00 € 

- odpisano gradivo večjih vrednosti … 3,00 €-5,00 € 

- vrečka … 1,10 €« 

 

4. Poročilo o poslovanju Knjižnice A. T. Linharta Radovljica za obdobje od 1. 1. do 31. 12. 

2022 (priloga 2). 

Poročilo je predstavil direktor knjižnice Marko Zupanc, ki je uvodoma povedal, da je 

dokument sestavil na podlagi pretekle strukture poročil (aktivni člani, izposoja knjižničnega 

gradiva, zaloga in prirast knjižničnega gradiva, obiskovalci v knjižnici, prireditve in aktivnosti 

v knjižnici, posebnosti v letu 2022, kadri in finančno poročilo). Izpostavil je nekaj rezultatov. 

Aktivnih članov je bilo v lanskem letu za 10,2 % več kot v letu 2021, kar je 30,56 % vseh 

prebivalcev občin. Izposoja knjižničnega gradiva se je povečala za 2 %, kljub temu, da so bile 

določeno obdobje zaradi selitev in prenov zaprte knjižnice na Bledu, v Lescah, Stari Fužini in 

Kropi. Absolutni obisk knjižnice se je v primerjavi z letom 2021 znižal, fizični obisk pa 

povečal za 49,44 %. Lansko leto je bilo zaradi epidemioloških razmer večje število on-line 

dogodkov in s tem spletnih obiskovalcev. Vseh prireditev in drugih aktivnosti za spodbujanje 

branja je bilo kar 33,35 % več kot v letu 2021. Direktor meni, da so številke zelo pozitivne.  
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Matjaž Geršič je najprej čestital za uspešno delo. Vprašal je o spremembah odprave napak v 

blejski knjižnici glede na prejšnjo sejo. Dodal je še, naj se v poročilo dopiše, da je obnovo 

leške knjižnice sofinancirala Krajevna skupnost Lesce.  

Damjan Mulej je povedal, da se od prejšnje seje stanje v blejski knjižnici glede odprave napak 

ni bistveno spremenilo. Po sestanku pri novem blejskem županu, kjer smo mu predstavili 

stanje, so sicer odpravili napako na tendi na terasi in dodali napise za knjižnico na 

usmerjevalne table na Bledu. Napisa za knjižnico na stavbi še vedno ni. Arhitekt se je strinjal, 

da se na fasado pod napis Medgeneracijski center Vezenine Bled, doda še ostale deležnike. Ti 

napisi so načrtovani v višini črk 6 cm. Damjan Mulej je dejal, da se mu tako majhen napis zdi 

nesmiseln in je povsem vseeno, če ga ni. Že od vsega začetka zagovarja napis v velikosti, ki 

se ga vidi s ceste, saj moramo v knjižnico privabiti tiste, ki knjižnice še ne uporabljajo. Tudi 

izdelovalec napisa ima problem, saj tako tanke pločevine ne more brez poškodb pritrditi na 

fasado. Uredila se je internetna povezava, tako, da je možno tiskanje z uporabniških 

računalnikov. Damjan je poudaril, da napake niso velike, sploh v primerjavi z radovljiško 

knjižnico, in se z njimi vseeno normalno da delovati, a naj se odpravijo. Manjka npr. reflektor 

na razstavnem prostoru, popraviti je treba spoje na ograji na terasi in zračnik. Optimizirati je 

treba tudi ogrevanje in ohlajevanje v celotni stavbi MGC Vezenine Bled. Povedal je, da se 

zadeva ne premakne nikamor. Kot knjižnica opozarjamo, a le investitor (občina) lahko 

ukrepa. Na naše zahteve izvajalci in arhitekt ne reagirajo. Sergej Učakar je pripomnil, naj 

damo novi direktorici občinske uprave in novemu županu čas. Damjan Mulej mu je odgovoril, 

da ni problem v njiju dveh in političnih opcijah, temveč v tistem, ki na občini pokriva ta resor. 

Sergej Učakar je potrdil, da ime Medgeneracijski center Vezenine Bled ne sporoča, da je v 

stavbi knjižnica in, da bi na problem morali opozarjati že na začetku projekta. Damjan mu je 

odgovoril, da to tudi smo. Prvi načrt zunanjosti je imel velik napis na fasadi nadstropja, kjer 

knjižnica je. Ko se je spremenila fasada (čipka), arhitekt na napis in zunanje poslikave na 

steklih pod nobenim pogojem ni več pristal. Na pripombe Damjana Muleja še pred otvoritvijo 

stavbe, mu je dejal, da je stavbo financirala občina, da je javni uslužbenec in naj bo tiho. Za 

napis za vračalnik, mu je dejal, da tudi bankomati nimajo napisa. Damjan meni, da samo ta 

dva primera slikata, da komunikacija z njim ni mogoča. Roku Prešernu (služba za javno 

infrastrukturo in investicije Občine Bled) je Damjan ustno predlagal, da mu še enkrat pripravi 

zbir nedokončanih zadev, a je le-ta to zavrnil. 

Direktor je dejal, da knjižnica deluje dobro in ima velik obisk, se pa strinja, da je napake treba 

odpraviti in, da stvar traja precej časa. Tudi on je Roku Prešernu omenil, da bi sam poklical 

posameznike za odpravo napak, a mu je odvrnil, da raje ne. Upa, da se bodo zadeve uredile. 
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Omenil je še, da v stavbi popoldne zdaj dela študent, kar nekako rešuje problem nadzora in 

varnosti v popoldanskem času. Povedal je še, da se s poletjem na Bledu zaposli dodatnega 

bibliotekarja, kar je zelo pozitivno.  

 

SKLEP: Knjižnični svet je bil seznanjen s poročilom o poslovanju knjižnice v letu 2022 

in ga je soglasno potrdil. 

 

5. Zaključni račun za leto 2022 (priloga 3). 

Predstavila ga je nova računovodkinja Urša Štros, ki je izpostavila nekaj postavk. Knjižnica je 

poslovala pozitivno. Prihodkov je bilo 1.335.000, izstopa Ministrstvo za kulturo s 46.206 € za 

knjige in računalnike. Glede na lani je bil malenkost manjši porast prihodkov, saj iz javnih 

financ nismo dobili prihodkov za rizične obremenitve, kar je razumljivo. Povečali so se nam 

lastni prihodki za 12 %. Odhodkov smo imeli za 1.334.977 €. Izpostavila je, da se je največ 

odhodkov povečalo zaradi povišanja cen naših dobaviteljev. Poleg tega so se povečali stroški 

za prireditve, saj so se sprostile epidemiološke omejitve in s tem število prireditev. 

Knjižničnega gradiva smo nabavili za 214.736,36 €. Občine so nam za ta namen prispevale za 

75.350 €. Opreme smo kupili za 25.186 €. Vse skupaj je zaposlenih 25 strokovnih knjižničnih 

delavcev, od tega 14 bibliotekarjev, 8 knjižničarjev in ostalih, direktor, računovodkinja in 

čistilka (polovični delovni čas – Bohinj). Skozi leto smo imeli stalno tri podjemne pogodbe in 

2 zunanji računovodkinji (odsotnost Eti Kuhar) ter tri študente, ki so se menjavali med letom 

(v Radovljici, na Bledu in v Bohinju). 

Silvo Kos je zanimal presežek prihodkov nad odhodki. Računovodkinja ji je odgovorila, da 

znaša 24,25 €. Pojasnila je tudi, da zaradi odsotnosti Eti Kuhar v bohinjski občini nismo 

porabili vseh sredstev za knjige in materialne stroške. To se zelo pozna na bohinjski bilanci. 

Sama je delo nastopila v januarju 2023 in za porabo teh sredstev smo bili takrat žal prepozni. 

Upa, da se bomo z občino lahko dogovorili in jih počrpali letos. 

Sergej Učakar je vprašal za koliko se je povprečna cena knjige zvišala. Direktor mu je 

odgovoril, da je bila 20,61 €, v 2021 pa cca 20,30 €.  

Matjaža Geršiča je zanimalo, kako se je prihodek za knjige s strani občin znižal, saj so se 

glavarine povišale. Urša Štros mu je odgovorila, da je vzrok prav v nepočrpanih sredstvih iz 

bohinjske občine. Vprašal je še glede presežka prihodkov nad odhodki in presežka odhodkov 

nad prihodki v bilanci stanja, in sicer, če je med njima možen poračun. Računovodkinja mu je 

odgovorila, da prvo prikazuje dejansko stanje prihodkov, od katerega je odštet davek od 

dohodka pravnih oseb. Vprašal je še glede amortizacije pohištva, saj so bile v preteklosti s 
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tem težave. Silva Kos mu je pojasnila, da je zadeva urejena. Nova radovljiška oprema je 

knjižena na knjižnico in le-ta je njena lastnica. 

Vprašal je še, kako, da na prvi strani poročila piše, da je zavod zaključil z izgubo 58 €, nato pa 

imamo podatek o presežku prihodkov nad odhodki v višini 24 €. Urša Štros je razložila, da je 

to zaradi davka od dobička, ki je že vštet v lansko bilanco. 

Soglasno smo tudi potrdili, da se presežki prihodkov nad odhodki namenijo za nakup 

knjižničnega gradiva. 

 

SKLEP 1: Knjižnični svet je bil seznanjen z zaključnim računom za leto 2022 in ga je 

soglasno potrdil. 

SKLEP 2: Presežek prihodkov nad odhodki v letu 2022 se nameni za nakup 

knjižničnega gradiva. 

 

6. Plan za leto 2023 (priloga 4). 

Predstavil ga je direktor. Uvodoma je omenil, da točnih podatkov glede financiranja še nima, 

saj imajo občine različno sprejete proračune. Radovljiška ga še nima, blejska in bohinjska ga 

imata, gorjanska ga ima za tri mesece. Plan je naredil po podatkih, ki jih pričakuje. Povedal je, 

da je ob začetku odsotnosti Eti Kuhar, vsem občinam poslal dopis in dobil zagotovila, da se 

zaposli poslovnega sekretarja. Ko se bo Eti vrnila, gre Urša Štros na delovno mesto 

poslovnega sekretarja, do takrat nadomešča računovodkinjo. Blejska občina je s 1. 9. 2023 

odobrila novo zaposlitev (bibliotekar), in sicer iz naslova PRIMOKIZ-a in aktivnosti, ki so se 

zadnja leta odvijala na Bledu. Vsebinsko še naprej planiramo dejavnosti na področju 

razvijanja bralne kulture in nekaj novitet (npr. paketniki).  

Matjaž Geršič je vprašal o planiranih 100.000 € izvenproračunskih sredstvih. Ali je to od 

članarin in zamudnin? Direktor je odgovoril, da je to iz tega naslova in se je tudi sam ob 

prihodu v Radovljico začudil o višini zneska. 

 

SKLEP: Knjižnični svet je bil seznanjen s planom za leto 2023 in ga je soglasno potrdil. 

 

7. Redna delovna uspešnost direktorja za leto 2022 (priloga 5). 

Silva Kos je predstavila merila za določitev direktorjeve delovne uspešnosti in izračun za leto 

2022, ki znaša 90 odstotnih točk. Tako je predlagala redno delovno uspešnost v višini 5 % 

letnih sredstev za osnovno plačo direktorice Božene Kolman Finžgar in direktorja Marka 

Zupanca v sorazmernem deležu, glede na njuno delovno obveznost. 
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SKLEP: Knjižnični svet je soglasno potrdil redno delovno uspešnost za leto 2022 v višini 

5 % letnih sredstev za osnovno plačo za direktorico Boženo Kolman Finžgar in 

direktorja Marka Zupanca v sorazmernem deležu, glede na njuno delovno obveznost. 

 

8. Sprememba Pravilnika o notranji organizaciji in sistematizaciji Knjižnice A. T. Linharta 

Radovljica (priloga 5) 

Predstavil ga je direktor. Zdi se mu najpomembnejši dokument knjižnice. Ob nastopu funkcije 

se mu je zdelo pomembno, da se pravilnik posodobi in korigira. Sprememba sistematizacije 

bo omogočila, da zaposleni zasedejo mesta in dobijo plačilo, primerno njihovi izobrazbi. 

Sistematizacijo je pripravil na podlagi standardov in priporočil pravnice Združenja splošnih 

knjižnic. Definirana so delovna mesta, ne pa njihovo število. Posodobljeni so tudi nazivi, saj 

določeni niso več v uporabi. 

Pravilnik določa tudi strokovne službe, in sicer oddelek za prireditve, gradivo, izposojo in 

spodbujanje bralne kulture, domoznanstvo in oddelek za razvoj. Vse te službe imajo določene 

odgovorne osebe, vsebinske vodje. Ti se bodo poleg vodij knjižnic (organizacijskih vodij) 

Radovljica, Bled in Bohinj, udeleževali kolegijev knjižnice. Pravilnik za izvedbo različnih 

nalog, omogoča oblikovanje delovnih in projektnih skupin. Omenil je še, da bo potrebno 

ustanoviti Strokovni svet. Predstavil je tudi organizacijsko shemo knjižnice. Posodobitev 

pravilnika se mu je zdela še toliko bolj pomembna, saj je temelj za zaposlitev poslovnega 

sekretarja. To se je na srečo že prej uredilo. O aktu o ustanovitvi je definirano, da mora ta 

pravilnik sprejeti kolegij županov in nato še občinski sveti. 

Sergej Učakar je vprašal, če bo torej Eti Kuhar ob vrnitvi razbremenjena dela s pomočjo 

poslovnega sekretarja. Direktor mu je odgovoril z da, saj bo Urša Štros zasedla mesto 

poslovnega sekretarja.  

Matjaž Geršič se je strinjal, da knjižnica poslovnega sekretarja potrebuje. Čestital je direktorju 

za premik. Omenil je, da so bili njegovi apeli na to temo na radovljiški občini v preteklosti 

neuslišani. Sergej Učakar se je mnenju pridružil, saj je tudi on večkrat ta problem naslovil na 

blejsko občino. 

Matjaža Geršiča je zanimalo, če obstaja standard za knjižnice, ki določa število zaposlenih z 

določeno izobrazbo in, če mu sledimo. Direktor mu je odgovoril, da obstaja in mu sledimo. 

Opozoril je, da stvar ni enoznačna in je kompleksno izračunati število zaposlenih po 

standardih. Upoštevati je treba enote, čas odprtosti ipd. G. Geršiča je še zanimalo, kako je s 

poimenovanji delovnih mest in stopnjo izobrazbe (npr. bibliotekar, višji knjižničar). Direktor 
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mu je odgovoril, da so nekatera poimenovanja (višji knjižničar) še iz preteklosti. Razložil je 

na primeru blejske knjižnice. Po upokojitvi Irene Razingar (višji knjižničar), bomo zaposlili 

bibliotekarja VII/2. Delovno mesto višjega knjižničarja se bo sčasoma ukinilo. Nina Arh je 

vprašala, koliko časa že obstaja poimenovanje bibliotekar. Direktor ji je odgovoril, da že 

dolgo. Zanimalo jo je še, če zaradi ukinitve višjega knjižničarja, potem ne bodo kandidirati za 

prosta delovna mesta mogli starejši. Direktor ji je odgovoril, da lahko, saj gre za prevedbo 

znotraj nazivov. Poudaril je, da sta delovni mesti bibliotekar VII/1 in višji knjižničar VI 

identični. G. Geršič je dejal, da se mu zdi smiselno, da se ob upokojitvi delavca s V. stopnjo 

izobrazbe, nadomesti s VII. Direktor mu je pritrdil. 

Urška Repinc je vprašala, če se na razpise za prosta delovna mesta, še vedno lahko prijavijo 

kandidati, ki niso doštudirali bibliotekarstva. Direktor ji je odgovoril, da ja, a morajo vsi v 

zakonsko predpisanem roku opraviti bibliotekarski izpit. Zdi se mu koristno, da imamo čim 

več zaposlenih z različnimi smermi izobrazbe. 

Silvo Kos je zanimalo, če bo Klemen Humerca po novi sistemizaciji na delovnem mestu 

informatika VII/2. Direktor ji je odgovoril, da bo na delovnem mestu bibliotekar VII/2. V 

primeru, da bi iskali novega informatika, bi ta zasedel mesto informatik VII/2. 

Damjana Muleja je zmotila vrsta izobrazbe direktorja, saj je zahtevana zgolj humanistična ali 

družboslovna smer. To se mu ne zdi smiselno, saj tako ne izpolnjujejo pogojev kandidati npr. 

naravoslovne smeri, tudi če že dlje delajo v bibliotekarski stroki.  Dejal je, da je taka vrsta 

izobrazbe navedena tudi v aktu o ustanovitvi. Direktor mu je odgovoril, da se o tem ni nikoli 

spraševal, se pa moramo držati zapisanega o aktu o ustanovitvi, ki pa se zaenkrat ne bo 

spreminjal. Nina Arh je predlagala, naj se te opombe zabeleži za prihodnje. 

Damjan Mulej je prosil še za pojasnilo za delovno mesto bibliotekar VII/1, ki med opisom del 

nima navedenih vodenj enote, oddelka in strokovne službe ter mentorstva. Vse to pa ima med 

opisom del navedeno delovno mesto višjega knjižničarja, ki pa je manj plačano. Direktor mu 

je pojasnil, da je to zaradi nekaterih zaposlenih, ki na delovnem mestu višji knjižničar še 

opravljajo delo, tudi vodij. S časom bo delovno mesto višjega knjižničarja zamrlo. Damjan 

Mulej je vprašal, če potem bibliotekar VII/1 ne more biti vodja enote itd., le bibliotekar VII/2. 

Direktor mu je pritrdil. 

 

SKLEP: Knjižnični svet je soglasno potrdil spremembe Pravilnika o notranji 

organizaciji in sistematizaciji Knjižnice A. T. Linharta Radovljica. 
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9. Razno 

- Potrjevanje direktorjevega dopusta.  

Silva Kos je povedala, da mu pripada 36 dni letnega dopusta. 

 

SKLEP: Knjižnični svet je soglasno strinjal, da direktorju Marku Zupancu odobri 36 

dni letnega dopusta. 

 

- Dnevnice za udeležbo na sejah in kilometrina za leto 2023 

Matjaž Geršič in Sergej Učakar sta se dnevnicam in kilometrini odpovedala. 

 

SKLEP: Knjižnični svet se soglasno strinja s povračilom potnih stroškov in dnevnic do 

višine davčne uredbe za udeležbo na sejah KS. 

 

- Izobraževanje direktorja v tujini 

Direktorju se zdi smiselno oz. nujno, da se giba tudi v mednarodnih krogih in se 

udeleži enega izobraževanja v tujini. Želi in vzpodbuja predvsem mlade zaposlene, da 

gredo v tujino tudi oni (npr. izmenjave ERASMUS).  

Nina Arh in Matjaž Geršič idejo o ERASMUS-u pozdravljata, saj se jima zdi smiselna 

in koristna. G. Geršiču se zdi smiselno tudi izobraževanje direktorja v tujini. Ni se mu 

pa zdelo smiselno izobraževanje v tujini prejšnje direktorice nekaj mesecev pred 

upokojitvijo. 

 

SKLEP: Knjižnični svet je potrdil eno izobraževanje direktorja v tujini za leto 2023.  

 

- Nagrada za selitev blejske knjižnice zaposlenim na Bledu 

Silva Kos je opozorila, da imamo še dolg do zaposlenih na Bledu. Matjaž Geršič je na 

10. seji (26. 5. 2022) Knjižničnega sveta predlagal, da se odgovorne zaposlene v 

blejski knjižnici nagradi za uspešno izvedeno selitev knjižnice z izplačilom za 

nadobseg dela (20 %). 

Direktor je odgovoril, da je bilo lani veliko zaposlenih, posebej blejskih, z viškom ur. 

Dejal je, da so se dogovorili, da se jim višek ur izplača in vsi, ki so imeli nadure, so 

dobili izplačane. Damjan Mulej je na to odgovoril, da je 100 % prepričan, da nihče od 

zaposlenih na Bledu, lahko so jih kje drugje, ni dobil izplačane niti ene nadure. Za to 
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je pripravljen dati roko ali še kaj drugega v ogenj. Direktor mu je odgovoril, da je 

pozval vse z nadurami, da se jim jih izplača. Damjan mu je odgovoril, da temu ni bilo 

tako, saj smo dobili navodila, da viška ur v letu 2022 knjižnica ne bo izplačevala, to bo 

s sklepom direktorja možno v letu 2023. Celodnevno koriščenj ur pa v letu 2023 ne bo 

več mogoče.  V letu 2022 naj se višek ur porabi. Po 1. 1. 2023 se ves posameznikov 

višek ur nad 20 izbriše. Teh navodil smo se blejski zaposleni tudi držali. Direktor ga je 

vprašal, kje so potem te ure. Damjan mu je odgovoril, da jih je sam porabil  namesto 

napovedanega dopusta. Izplačanih ur pa na Bledu ni dobil nihče. Silva Kos je 

predlagala, naj računovodkinja preveri, če smo v decembru dobili kaj izplačano. 

Damjan ji je odgovoril, da je škoda časa za to, saj je prepričan v svoje trditve. G. 

Geršič je predlagal, naj se jim izplača z nadobsegom dela, če sredstva so. Direktor je 

razložil, da se povečan obseg dela, ki je izven rednega dela izplačuje sproti, tisti 

mesec, ko se delo opravlja. Sergej Učakar je dejal, da je leto minilo in ne moremo 

storiti nič ter, da se o nagradi nismo pogovarjali pri selitvi radovljiške knjižnice. Nina 

Arh je omenila, da ne gre le za denar, ampak pohvalo za dobro opravljeno delo. 

 

SKLEP: Knjižnični svet se je seznanil s fondom nadur blejske ekipe, ki so jih izkoristili 

v letu 2022. Nagrada jim ne pripada. 

 

- Irena Razingar 

Damjan Mulej je vse seznanil s tem, da gre Irena Razingar iz blejske knjižnice v 

zaslužen pokoj. Poudaril je, da je prav ona najbolj zaslužna za razvoj blejske 

knjižnice. Šele, ko bo v pokoju, se bomo zavedali veličine njenega doprinosa 

knjižnici. Zato so jo s posameznimi uporabniki knjižnice in Knjižnica A. T. Linharta 

Radovljica predlagali za najmanj zlato plaketo blejske občine, ki jo bo tudi prejela dan 

po občinskem prazniku. Sergej Učakar je dejal, da je s tem seznanjen in, da je to lepa 

gesta predlagateljev.  

 

Seja je bila zaključena ob 1957. 

Zapisal: Damjan Mulej                 Sejo je vodila:  

  Silva Kos 

predsednica knjižničnega sveta 
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Priloge: 

- 1: Pravilnik o splošnih pogojih poslovanja Knjižnice Antona Tomaža Linharta 

Radovljica 

- 2: Poročilo o poslovanju Knjižnice A. T. Linharta Radovljica za obdobje od 1. 1. do 

31. 12. 2022 

- 3: Zaključni račun za leto 2022  

- 4: Plan za leto 2023 

- 5. Sprememba Pravilnika o notranji organizaciji in sistematizaciji Knjižnice A. T. 

Linharta Radovljica 


